
 
 
 
 

 
 

  
       Reservation  

Kommunstyrelsen 2017-04-05, ärende 37  
“Skrivelse från S, M, MP och C om att pröva kombinationen  

av ny gymnasieskola vid Svane och högstadieskola i Parkskolan”  
 
 

En gymnasieskola vi inte behöver tvingar högstadiet på 
Svaneskolan att flytta eller Skicka ut handlingarna i tid! 
  
Fyra partier i kommunstyrelsen har föreslagit att utreda möjligheten att flytta Svaneskolans 
högstadium till Parkskolan. Anledningen till flytten är att Lunds kommun ska bygga en ny 
gymnasieskola på Svaneskolans tomt.  
 
Vänsterpartiet menar att Lunds kommun inte behöver bygga en ny gymnasieskola. Vi ser att 
gymnasieskolor i kringliggande kommuner, även längre bort än våra närmaste grannar, 
minskar sina platser eller till och med lägger ner sina gymnasieskolor. Det gör att många 
elever måste pendla långt och att många mindre städer blir mer öde under dagarna, vilket i 
sin tur påverkar städernas handel och fritidsliv. Gymnasieutbildning ska finnas på många 
orter, inte bara på några få.  
 
Beslutet om en ny gymnasieskola på Svaneskolans tomt är fattat. Det var med stor sorg 
detta beslut togs emot bland Svaneskolans elever och föräldrar. Fyra partier i 
kommunstyrelsen, (S, MP, M och C) vill nu även flytta Svaneskolans högstadium till den 
mycket mindre Parkskolan.  
 
Skrivelsen om att utreda flytt av Svaneskolans högstadium skickades ut till kommunstyrelsen 
mindre än ett dygn innan kommunstyrelsens möte. Det är en hantering av ärendet som är 
under all kritik. Det är omöjligt att läsa in sig och kunna diskutera med sina partikamrater 
med bara en halv arbetsdags varsel.  

Hanna Gunnarsson  
vänsterpartiet  


